

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: OFFTECHOLDING GROUP PLC Date: 24-01-2024 08:54:19 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة أوفتك القابضة التاريخ: AM 08:54:19 2024-01-24 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>OFFTECHOLDING GROUP PLC announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة مجموعة أوفتك القابضة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 22-01-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2024-01-22</p>
<p>Changes in the capital investments, or in the Company's objectives, or in its markets</p>	<p>التغيرات في الاستثمارات الرأسمالية أو في غايات الشركة وأسواقها</p>
<p>In Accordance with the instructions of the issuing companies disclosure, accounting and auditing standards, please be informed that OFFTEC Holding Group board of directors has approved the establishment of a fully owned subsidiary in the Kingdom of Saudi Arabia</p>	<p>استنادا لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، يرجى العلم أن مجلس ادارة شركة مجموعة أوفتك القابضة قد وافق على إنشاء وتأسيس فرع للشركة في المملكة العربية السعودية بحيث تكون مملوكة بالكامل للشركة القابضة.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fares Hakim</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fares Hakim</p>